

Bio

Phil Bélanger

Phil Bélanger is the Executive Director of the Council on Articulations and Transfer of New Brunswick (CATNB), and has been a member of the Canadian Association of Prior Learning Association (CAPLA)'s Strategic Advisory Panel since its inauguration in 2009. He was Chair of the Pan-Canadian Consortium on Admissions and Transfer (PCCAT) from 2013 to June 2017, now Past Chair, and as of October 2017 is now the CAPLA chairperson.

Originally from Ottawa, ON, Phil Bélanger has served the government of New Brunswick since 1979, with a strong background in education and training, project development, management and consulting. In 2009, Phil develop a provincial long-term operational structure to facilitate credit transfer and prior learning assessment and recognition (PLAR) in NB, which has led to the establishment of a Council on Articulations and Transfer of New Brunswick (CATNB). Officially founded in 2010, Phil was appointed Executive Director of CATNB.

Bio de

Phil Bélanger

Phil Bélanger est le directeur exécutif du Conseil sur les accords de transfert du Nouveau-Brunswick (CATNB) et a été membre du groupe consultatif stratégique de l'association canadienne pour l'évaluation des acquis (CAPLA), depuis son inauguration en 2009. Il a été président du Consortium pancanadien sur les admissions et les transferts (CPCAT) de 2013 à juin 2017, maintenant président sortant, et à partir d'octobre 2017 est maintenant la Présidente de CAPLA.

En 2009, Phil a développé une structure opérationnelle à long terme provinciale afin de faciliter le transfert de crédit et l'évaluation et la reconnaissance des acquis (ÉRA) au Nouveau-Brunswick, qui a conduit à la création d'un Conseil sur les accords de transfert du Nouveau-Brunswick (CATNB). Officiellement fondée en 2010, Phil a été nommé directeur exécutif du CATNB.